
 

 

Indkaldelse og referat af skolebestyrelsesmøde  

Onsdag dag den 4.12 2019 
 

Mødedato: onsdag den 4.12 2019 

Mødetid: 17.00 til 19.00 

Klokken 19.00 juleafslutning på GIGI 

 

Mødested: Øster Farimagsgades Skole personalerummet 

Afbud fra: Katrine, Malene, Marie Louise, Mette 

Tilstede: Uden afbud:  

Referent: Kirsten 

 

Dagsordenspunkt Indhold b O D Besl 

Fællessang 

/5 min 

Julen har bragt velsignet bud      

1.  

Godkendelse af      

dagsorden/5 min 

Dagsorden blev godkendt x   x 

2.   

Elevrådet 

Tilbagemelding på 

elevernes deltagelse på 

de to temadage de har 

deltaget i. 

Trivselsdagen den 18. marts 2020 skal endelig godkendes af 

elevrådet. 

Temadagen for elevrådet var rigtig god. Børns Vilkår 

fortalte om deres arbejde. Ca. 7 elever deltog og alle var 

tilfredse. 

KH: 

Orientering om UMV: to fokusområder som er 

elevmedbestemmelse og bedre toiletkultur - og forhold. 

Lærerne skal drøfte elevmedbestemmelse på 

planlægningsdagene den 2. og 3. januar 2020. 

Elevrådet arbejder videre med toiletkampagnerne. 

 x x  

 3. 

Tilbagemelding fra 

kontaktforældremødet 

omhandlede Aula. 

Hvordan gik det? 

Er der noget 

skolebestyrelsen skal 

handle på i forhold til 

mødet?  Er der noget 

skolen skal handle på? 

Steen orienterede om kontaktforældremødet. Stor tilfredshed 

med Aulagruppens fremlæggelse. 

Positiv tilbagemelding fra forældreside. Forældrene mødte 

op med en positiv indstilling til Aula. 

Kun to klasser var ikke repræsenteret, ca. 30/40 forældre var 

mødt op. 

Konklusionen er, at kontaktforældresamarbejdet fungerer 

godt i forhold til SB. 

På forårets møde skal skolebestyrelsesvalget være et tema. 

Principperne for kommunikation på AULA blev på mødet 

 
x x 

 



 

 

/Steen revideret og er nu lagt op på hjemmesiden. 

Opfordring til, at der er personalerepræsentation ved 

kontaktforældremøderne.  

4. 

Er der spørgsmål eller 

kommentarer til årets 

kvalitetsrapport?  

Vedtagelse af  

Skolebestyrelsens 

kommentar til årets 

kvalitetsrapport/ 

KH og Steen 

I den endelige rapport skal tabel 11 ændres fra 100 procent 

til 98 procent. 

Skolebestyrelsen vedtog kommentarerne til 

kvalitetsrapporten. 

x x x x 

5. 

Drøftelse af indhold og 

prioriteringer af 

opgaver, som årshjulet 

skal indeholde frem til 

sommerferien.  

Plan for videre proces 

årshjul. 

Steen og Louise 

KH tilføjer punkter fra dagsorden til kommende punkter i 

årshjulet. Dette præsenteres på formandsmødet i januar, 

årshjulet udsendes altid med dagsorden. Arbejdsgruppen for 

værdireglsætsgruppen fremlægger i juni. 

Arbejdsgrupupen ledelsesgruppen fremlægger i april. 

x x x x 

6. 

Meddelelser: 

 

AB orienterede om indskrivning. Vi har det laveste 

elevgrundlag i grunddistriktet i mange år. 

Vi har på nuværende tidspunkt 20 elever til de tre klasser. 

Ca. 58 i alt. 

Orientering om lørdag den 21. december. Alle klasselærere 

skal udsendes et program for dagen. 

Orientering om den nye lov om ulovligt fravær. 

Et problem at få rettet henvendelse til vikaren ved 

elevfravær. 

x x   

7. 

Eventuelt 

 x x x x 

8.  

Evt. lukket punkt 

     

Punkter til kommende 

møder: 

 

Møderække: 

Bestyrelsen bliver orienteret om de trafikale forhold og 

parkering løbende.   

                     

 

   
 



 

 

 

 

  

22.01.2020 Drøftelse af lejrskoler på ØF 

                    Vedtagelse af ferieplanen 2020/21 

                     Regnskabsafslutning 

                     Aula elevernes unilogin 

                     Valg til skolebestyrelsen 

                     Evaluering af juleafslutningen den    

                     21.december 

04.03 2020 Gennemgang af budget/vedtagelse af budget. 

29.04 2020 fremlæggelse arbejdsgruppen ledelse 

10.06 2020 fremlæggelse arbejdsgruppen værdireglsæt 
Ønske om temadrøftelse fysiske læringsmiljøer 
Oplæg om UPV 
Princippet for mobiltelefoner genbesøges i november 2020. 
værdigrundlag 

 


